
PROTOKÓŁ NR 49/2014 
Z OBRAD XLIX SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU  19 LUTEGO 2014 ROKU 
 
W obradach udział wzięli : 
- radni zgodnie z załączoną listą obecności 
- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności  
- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  
- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 
- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 
 
Porządek obrad : 
 

1. Otwarcie obrad  i stwierdzenie quorum 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Podjecie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
4. Podjecie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Sochaczew „ Karty 

Dużej Rodziny „ 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu „ Karta Seniora „  
6. Podjecie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi firmy „ Ino Recykling „ Sp.z o.o. na 

nienależyte wykonywanie zadań  przez Wójta Gminy Sochaczew 
7. Przyjęcie protokołu z XLVII i XLVIII Sesji Rady Gminy Sochaczew  
8. Sprawy różne  
9. Zakończenie obrad XLIX Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 
AD. 1 
 
 Obrady XLIX Sesji Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy o godz. 10.10  
W obradach wzięło udział 15 radnych , co stanowi quorum  
 
AD. 2 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński przedstawił porządek obrad . 
Zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie . 
 
AD. 3  
 
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy przedstawiła Skarbnik 
Gminy  Pani Alicja Ziółkowska ( uchwała w załączeniu do protokołu )  
 
Pan Przewodniczący zapytał radnych , czy mają jakieś pytania dotyczące uchwały 
- w związku z tym , że nie było pytań radni przystąpili do głosowania 
 
- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
- wstrzymał się od głosu 1 radny  
 
WNIOSEK  
Rada Gminy Sochaczew większością głosów  podjęła uchwałę Nr XLIX/256/2014 w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  
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AD. 4 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Sekretarz Gminy o 
przedstawienie projektu uchwały w sprawie „ Karty Dużej Rodziny „ 
 
Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk poinformowała , że  w sierpniu 2013 roku odbyły 
się konsultacje społeczne w sprawie wprowadzenia „ Dużej Karty Rodziny „ , a następnie 
przedstawiła projekt uchwały  ( uchwala w załączeniu do protokołu ) 
 
Po zapoznaniu się z projektem uchwały Pan Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do 
radnych o zadawanie pytań  w sprawie przedstawionego projektu uchwały  
 
O udzielenie głosu poprosił Pan Sławomir Sokołowski i zapytał  co oznacza zapis mówiący o 
dofinansowaniu  zakupu karnetu  
 
Pani Sekretarz wyjaśniła , że będzie 50% dofinansowania  do zakupionego karnetu na wejścia 
na basen  
 
Pan Głuchowski Tadeusz wyjaśnił jak funkcjonują karnety . Poinformował , że można kupić 
karnet za określoną kwotę  i wtedy z tego karnetu odliczany jest czas pobytu na basenie , aż 
do wyczerpania wartości karnetu . 
 
W związku z tym , że nie było więcej pytań Pan Przewodniczący poprosił radnych o 
przystąpienie do głosowania w sprawie Dużej Karty  Rodziny  
 
- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIX/254/2014 w sprawie 
wprowadzenia „ Dużej Karty Rodziny „     
 
 
AD. 5 
 
Pani Sekretarz Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie „ Karty Seniora „  i wyjaśniła , 
że we wcześniejszym projekcie uchwały był zapis dotyczący bezpłatnych szczepień 
przeciwko grypie dla seniorów , ale nie można zrobić takiego zapisu do czasu uchwalenia 
programu zdrowotnego dla Gminy Sochaczew (uchwała w załączeniu do protokołu ) 
 
W związku z tym , że nie było pytań na temat przedstawionej uchwały radni przystąpili do 
głosowania  
  
 - w głosowaniu wzięło udział 15 radnych 
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych                                                     
 
WNIOSEK  
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIX/255/2014 w sprawie 
przyjęcia programu „ Karta Seniora „   
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AD. 6 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił  Panią Sekretarz o 
przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi firmy „Ino Recykling”   
Sp. z o o. na działalność Wójta Gminy  
 
W związku z tym , że nie było pytań w sprawie przedstawionego projektu uchwały Pan 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił o wzięcie udziału w głosowaniu . 
 
- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XLIX/257/2014 w sprawie 
rozpatrzenia skargi firmy „ Ino Recykling „ Sp. z o o.  na nienależyte wykonywanie 
zadań przez Wójta Gminy Sochaczew 
 
AD. 7 
 
Protokóły z obrad XLVII i XLVIII Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie 
 
AD. 8  
 
W sprawach różnych głos zabrali :  
 
Pan Sokołowski Sławomir przypomniał  , że na końcu ostatniej sesji Rady Gminy  podjęto 
uchwałę na temat protestu w sprawie dostarczania przesyłek sądowych i stwierdził , że należy 
to rozpowszechnić w mediach . 
Pan Sokołowski Sławomir stwierdził , że media powinny być na wszystkich sesjach , aby 
było nagłośnione to o czym się mówi i jakie decyzje podejmuje . 
 
Pan Ćwikliński Czesław zwrócił uwagę , że w Expresie Sochaczewskim była wzmianka na 
temat  protestu . 
 
O udzielenie głosu poprosiła Pani Offerczak Józefa i  poprosiła o wykonanie remontu drogi w 
Rozlazłowie , drogi od cmentarza do szpitala , bo jest w fatalnym stanie – brak jest poboczy . 
Pani Offerczak poinformowała , że mieszkańcy Rozlazłowa pytają kiedy będzie zmiana planu 
zagospodarowania przestrzennego dla drugiej części Rozlazłowa . 
 
Pan Sokołowski zgodził się z wypowiedzią Pani Offerczak  na temat dróg i zwrócił uwagę , 
że bardzo zły jest stan drogi tzw. " ulicy  płockiej „ 
Pan Sokołowski zwrócił uwagę , że Dyrektorzy  odpowiedzialni za swoje  zadania powinni 
być na sesjach , przypomniał również o swoim wniosku z komisji , aby radca prawny 
poinformował , ile jest odcinków sieci położonych w prywatnych gruntach . 
 
Pan Brodowski Andrzej stwierdził , że stan dróg jest bardzo zły  
 
Pan Misiak Stanisław stwierdził  , że  jak tylko poprawi się pogoda , to należy przystąpić do 
udrażniania rowów . 
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Pan Jan Wojda stwierdził , że zgadza się z wypowiedzią Pani Offerczak , bo stan dróg jest 
bardzo zły. 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że gmina robi wszystko , aby ludzie mogli  
jeździć coraz lepszymi drogami , a na przykład w mieście drogi są w dużo gorszym stanie  
 
Odpowiedzi na pytania udzielił Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński i  stwierdził  , że jak tylko 
poprawi się pogoda to rozpocznie się remont wszystkich odcinków dróg , które są zniszczone 
. Odnośnie ulicy Płockiej , to została ona przypisana częściowo do gminy , a częściowo do 
miasta . Pan Wójt Gminy stwierdził , że jest to ważna droga i należałoby wspólnie z miastem 
opracować jakiś plan remontu i może w przyszłym roku można byłoby zgłosić tę drogę do 
remontu w ramach jakiegoś projektu realizowanego przez  gminę i miasto . Pan Wójt 
poinformował , że odnośnie oczyszczania rowów , to na obecną chwilę jest w rowach zbyt 
dużo wody , ponadto w przypadkach podtapiania , wyrażana jest zgoda na odprowadzenie 
wody do rowów przydrożnych , chociaż w ten sposób stwarzane jest większe zagrożenie dla 
dróg . Odnośnie „ Azorka „ , to próby przedłużania umowy  są co jakiś czas podejmowane    
Pan Wójt stwierdził , że jeszcze w tej kadencji  spróbujemy podjąć uchwałę  w sprawie 
zatwierdzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy dla fragmentu 
wsi Kożuszki Parcel przeznaczając tereny pod budownictwo mieszkaniowe .W sprawie dróg , 
to cały czas ich przybywa , a poprzez zatwierdzenie planu miejscowego dla Altanki 
przybędzie 56 km dróg  
 
Pan Sokołowski stwierdził ,że  ulica Płocka robiona była dwa lata temu , pozwoliliśmy na 
poprowadzenie kanalizacji , ale firma wykonująca kanalizację powinna odtworzyć drogę i 
chodnik skoro w czasie prac kanalizacyjnych zostały zniszczone  . 
 
Pani Leszczyńska zaproponowała , aby pisemnie zobowiązać Pana Buczka z Jeżówki do 
uporządkowania działki , bo są tam straszne chaszcze , zarośnięty jest pas drogowy i nie 
można się minąć . 
 
Pani Krajewska Magdalena przekazała prośbę Pani Izydorek , bo koło jej posesji rośnie stara 
lipa , która ma kruche gałęzie i łamią się one w czasie wichur stwarzając zagrożenie . 
 
Pan Maciejski Janusz poinformował Dyrektora GZGK Pana Wojciecha Ćwiklińskiego , że 
jest popsuty zbieracz na rowie koło Pana Komorowskiego , poprosił również o wycięcie 
poboczy drogi biegnącej pomiędzy Ośrodkiem Zdrowia ,a Agronomówką . 
 
AD. 9 
 
Obrady XLIX Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 11.30 . 
 
 

/-/ Czesław Ćwikliński 
Przewodniczący Rady Gminy Sochaczew 

 
     
  Protokołowała 
 
Wiesława Dałkiewicz         


